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Από το υπ'αριθ. 2 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ.απόφ. 31/97 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 21ου 
θέματος «Σφράγιση ή μη καταστήματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος της Δέσποινας 
Ζέρβα» ». 

 
 
 Σήμερα 13 Ιανουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 9-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

    Παρόντες                     Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Ι. Κουρουζίδης  -------------------- 
2. Μ. Ποτουρίδης 2. Κ. Κόλβατζης   
3. Κ.  Βαφείδης 3. Π. Καρασαββίδου   
4. Α. Δελαβερίδης 4. Α. Μαρκούλης   
5. Δ. Αδάμου      
6. Θ.  Τέτος      
7. Ε. Λελεκάκης      
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Καραντουμάνης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Λ. Τάκης    Θ. Δεμερτζής 
12. Ε. Παναγιωτίδης  
13. Ο. Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 10 / 97 
14. Ε. Σοφιανίδης απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. Κ. Πουλασουχίδης και 
15. Χ. Παπαγεωργίου Μ. Αδαλόγλου. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθμ. 11 / 
16. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 97  απόφασης  προσήλθαν  οι  κ.  κ.  Φ. Γαλανούδη 
17. Β. Τσίλης και  Β.Τσίλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 13/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης προσήλθε ο κ. Π. Αγαθαγγελίδης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 33/97 απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης  
 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο κ. Πρόεδρος εισηγούμενος το 21ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 20-12-96 εισηγητικό σημείωμα του 
αναπληρωτή Δημάρχου κ. Αγαθόνικου Δελαβερίδη, που έχει ως εξής: Σύμφωνα με 
τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του αρ. 24 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) η χορήγηση 
των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων και επιχειρήσεων, οι 
όροι των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις , ανήκει στην 
αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθρου 6 της Α1β/8577/83 
Υγεινομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α. Ν 
2520/40. 
 Σύμφωνα, τέλος, με την παρ. 2 του αρθ. 25 του παραπάνω Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) 
«οι διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματών ποτών  και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε - 
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Οπου στο ανώτερο 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται  «Αστυνομική Αρχή» ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει  την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30)  ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις» 
 Στις 7-8-1996 η Ζέρβα Δέσποινα του Γεωργίου κάτοικος Βέροιας 
Μαυρομιχάλη 18 κατέθεσε αίτηση και δικαιολογητικά για χορήγηση άδειας ίδρυσης 
και λειτουργίας καταστήματος παντοπωλείου στη Βέροια και επί της οδού 
Μ.Μπότσαρη αρ. 32. 
 Με το αρ. 1432/12-8-96 έγγραφο του Δήμου μας διαβιβάστηκαν τα 
δικαιολογητικά της παραπάνω στο Τμήμα Υγείας. 
 Με την αρ. 8904/11-11-96 γνωμοδότηση το Τμήμα Υγείας επέστρεψε τα 
δικαιολογητικά διότι κατά τον υγειονομικό έλεγχο το κατάστημα βρέθηκε ανέτοιμο. 
 Με το αρ. 20232/19-11-96 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε η ενδιαφερομένη 
να προσκομίσει όλα τα δικαιολογητικά που απαιτούνται για τη χορήγηση αδείας 
ίδρυσης και λειτουργίας εντός 10 ημερών, διαφορετικά ο Δήμος θα κινούσε τη 
διαδικασία για σφράγιση του καταστήματος. 
 Στις 27-11-96 η ενδιαφερόμενη επανυπέβαλλε αίτηση και δικαιολογητικά τα 
οποία διαβιβάστηκαν στο Τμήμα Υγείας με το αρ. 21392/3-12-96 έγγραφο του 
Δήμου μας. 
 Με την αρ. 13080/13-12-96 γνωμοδότησή του το Τμήμα Υγείας επέστρεψε τα 
δικαιολογητικά, διότι κατά τον υγειονομικό έλεγχο διαπιστώθηκε ότι στο κατάστημα 
πωλούνται και άλλα είδη από αυτά που επιτρέπεται να πωλούνται στα παντοπωλεία. 
 Υστερα από τα παραπάνω και προκειμένου ν’ αποτραπεί περαιτέρω 
παράνομη λειτουργία του καταστήματος, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω καταστήματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πουλασουχίδης: Η ιδιοκτήτρια σήμερα κατέθεσε νέα αίτηση για το διπλανό κατ/μα. 
Το συγκεκριμένο κατ/μα δεν είχε τα απαιτούμενα μέτρα γι αυτό επεστράφησαν τα 
δικαιολογητικά. Ηδη το παλιό κατ/μα έχει πάψει να λειτουργεί. Για λόγους τυπικούς 



και επειδή αν σφραγισθεί δεν θα έχει δικαίωμα να ζητήσει νέα αίτηση, θα πρότεινα ν’ 
αναβληθεί ή ν’ απορριφθεί το θέμα. 
Ποτουρίδης: Εχει έρθει έγγραφο του αστυνομικού τμήματος και υπάρχουν πολλά 
παράπονα ομοειδών κατ/των της περιοχής. Ο ενδιαφερόμενος λειτουργεί το κατ/μα 
πολύ καιρό χωρίς άδεια. Παράκληση να σταματήσει η δραστηριότητά του μέχρι να 
εκδοθεί νέα άδεια λειτουργίας του κατ/τος. Εχει πάρει μέχρι σήμερα 4 αναβολές 
χωρίς να έχει τακτοποιηθεί. Είμαστε εκτεθιμένοι στις καταγγελίες των συνδημοτών 
και της ίδιας της αστυνομίας. Φοβούμαι ότι θα καταφύγει κάποιος στο γραφείο 
ελεγκτών δημόσιας διοίκησης και θα έχουμε πρόβλημα. 
Πρόεδρος: Πώς μπορεί να γίνει κ. αντιδήμαρχε οικονομικών να μη λειτουργήσει το 
κατ/μα μέχρι να έρθει το έγγραφο από το Τμ. Υγείας; 
Πουλασουχίδης: Υπήρξαν πράγματι πολλές καταγγελίες για το κατ/μα αυτό. Αυτή τη 
στιγμή το βλέπουμε  με την κοινωνική διάσταση το θέμα. Το κατ/μα όμως έχει 
κλείσει. Δεν υπάρχει κατ/μα για να σφραγισθεί. Το διπλανό είναι δεδομένο ότι δεν 
μπορεί να λειτουργεί διότι σήμερα κατατέθηκε η αίτηση για έκδοση άδειας. 
Πρόεδρος: Ν’ αναβληθεί το θέμα και να συνεκτιμηθεί με την νέα αίτηση για έκδοση 
αδείας που θα έρθει στην υπηρεσία. 
Δήμαρχος: Είναι εδώ ο κ. Ζέρβας; 
Πρόεδρος: Εδώ είναι κ. Δήμαρχε. 
Δήμαρχος: Το Δ.Σ σας κάνει χάρη κ. Ζέρβα. Αν έπαιρνε απόφαση για σφράγιση δεν 
θα είχατε δικαίωμα να βγάλετε άδεια. Από αύριο και μέχρι να έχετε την άδεια για το 
νέο κατ/μα δεν θα λειτουργείτε. Αν λειτουργήσετε θα έρθει η δημ. αστυνομία και στο 
επόμενο Δ.Σ θα έρθει το θέμα για σφράγιση και δεν θα μπορέσετε να βγάλετε άδεια. 
Μη μας φέρετε σας παρακαλώ σε δύσκολη θέση. 
Ζέρβας:  Ηθελα άδεια για οπωροπαντοπωλείο. Δεν γνώριζα ότι έπρεπε να υπάρχουν 
συγκεκριμένα τ.μ. που είναι τα 30 τ.μ.  Το κατ/μα που είχα ήταν 27 τ.μ. Ζήτησα την 
άδεια, το υγειονομικό μου είπε ότι δεν μπορούσε να βγει άδεια και επανήλθα με νέα 
αίτηση και σε διάστημα 10 ημερών νοίκιασα άλλο κατ/μα που είναι 50 τ.μ. 
Δήμαρχος: Υπήρξα σαφής κ. Ζέρβα. Μέχρι που να βγάλετε την άδεια για το κατ/μα 
δεν θα το λειτουργείτε το κατ/μα. 
Παπαγεωργίου: Ειδικά για το κατ/μα αυτό, η μόνη περίοδος που δεν θα μπορούσαμε 
να τον επιβάλλουμε να το κλείσει είναι αυτή. Είχαμε κάθε δικαίωμα να το κάνουμε 
πριν 1 ή 2 μήνες. Να επιδείξουμε μία επιείκεια διότι έχει υποβληθεί φάκελλος στην 
υπηρεσία. Κατά κανόνα όλα τα κατ/τα λειτουργούν έτσι. 
Δήμαρχος: Ελάτε στο γραφείο κ. Παπαγεωργίου να δέχεστε τον κόσμο που έχει 
παράπονα. Οταν δεν είχε τ’ απαιτούμενα τ.μ. ας μην πουλούσε είδη μπακαλικής. 
Πρόεδρος: Ας συμφωνήσουμε στην αναβολή. Συμφωνούμε κ. σύμβουλοι; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 20-12-96 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. 
Αγαθόνικου Δελαβερίδη. 
2. - Τις προτάσεις του Δημάρχου και του προέδρου. 
3. -Την ανάγκη αναβολής του παραπάνω θέματος για να εξεταστούν από την 
υπηρεσία τα δικαιολογητικά που κατέθεσε η Δέσποινα Ζέρβα για την έκδοση αδείας 
του κατ/τός της. 
4. - Τις διατάξεις του άρθρ. 24 και της παρ. 2, του άρθρ. 25 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 21ου θέματος της ημερήσιας διάταξης 
«Σφράγιση ή μη καταστήματος υγειονομικού ενδιαφέροντος της Δέσποινας Ζέρβα» 



για να εξετασθούν από την υπηρεσία τα δικαιολογητικά που κατέθεσε η παραπάνω 
ιδιοκτήτρια για την έκδοση της αδείας του κατ/τος της. 
 Μέχρι την έκδοση της αδείας του κατ/τος η Δέσποινα Ζέρβα υποχρεούται να 
εφαρμόζει τις ισχύουσες διατάξεις των νόμων και να μη λειτουργεί το κατάστημά 
της. Σε αντίθετη περίπτωση ο Δήμος θα προβεί σε ενέργειες για τη σφράγισή του. 
 
 
 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  31 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Μ. Ποτουρίδης             Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Βαφείδης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Α. Δελαβερίδης            Ε. Σοφιανίδης 
Δ. Αδάμου                     Χ. Παπαγεωργίου 
Θ.Τέτος                         Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
Ε.Λελεκάκης                Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης       Γ. Χιονίδης 
Κ. Γκαβαϊσές                Δ. Ζαμάνης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης       Μ. Αδαλόγλου 
                                        Π.Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  20 - 1 - 1997 
       Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 
 

  ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

  
 


